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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A magyar acélipar jelene és várható jövője ." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI 2003 . 11 . 24-én - nem először és feltehetően nem utoljára- arról adott hírt, hogy
bérviták miatt sztrájkhangulat alakult ki Ózdon a Finomhengermű Munkás Kft-ben .

Sokadik értékesítés előtt áll a diósgyőri üzem maradéka és a Dunaferr tervezett privatizációja
is várhatóan több gondot fog okozni, mint amit megold .

Ezekre is figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

- Rendelkezik-e a gazdasági tárca a magyar acélipar közeljövőjét megfogalmazó
koncepcióval?
Feltehető válaszát - mely szerint a magyar acélipar jövőjét nem az államigazgatás, hanem
a piac fogja meghatározni - megelőzve tisztelettel kérdezem, hogy a piaci vizsgákon,
önhibájukon kívül másfél évtizede bukdácsoló acélipari térségek szerkezetátalakítására, a
szakképzési irányok sürgető megváltoztatására milyen konkrét intézkedéseket kívánnak
tenni?

- A várhatóan jelentős tevékenység és foglalkoztatás-szűkítéssel járó privatizációs eljárás
térségük következményeire milyen konkrét intézkedéseket kívánnak tenni a dunaújvárosi
térségben?
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